
ÅRSMØTE I SELJE IDRETTSLAG, ONSDAG 21. MARS 2018 

9 medlemmar møtte, i tillegg kom Perly Sjåstad frå Accountor og la fram 

rekneskapen. 

 

1. Godkjenning av innkalling: vi bør bli flinkare til å marknadsføre møtet i 

sosiale mediar. Samrøystes 

 

2. Val av ordstyrar: Bjarne Krakereid, samrøystes 

 

3. Val av skrivar/referent: Maj Britt Aam Hamre, samrøystes 

 

4. Val av personar til å skrive under protokoll: Magnar Osmundsvåg og Jan 

Vidar Smenes, samrøystes 

 

5. Godkjenning av agenda: Ingen merknader 

 

6. Rekneskap 2017 

Perly Sjåstad frå Accountor gjekk gjennom rekneskapen for 2017, og 

svarte på alle spørsmål. 

Revisorar har ikkje hatt høve endå til å sjå over rekneskapen. Dette vil 

skje i løpet av april -18. 

Ingen merknader. Rekneskapen vert godkjent under føresetnad av 

godkjent revisjon og revisjonsmelding.  

 

7. Årsmeldingar 2017 

Hovedstyret: Merknad; vi har også inngått eit godt samarbeid med Selje 

Treningssenter. Godkjent med denne merknad. 

Fotballgruppa og B/U: Merknader; vi meiner at kommuna må kome mykje 

sterkare på bana for å hjelpe til med integrering av våre nye 

sambygdingar. Godkjent med denne merknad. 

Mosjonsgruppa: Ingen merknader, godkjent. 

Saltrimgruppa: Ingen merknader, godkjent. 

 

 

 



8. Kontingentar 2018: Kontingenten vart i 2016 auka med 50,- kroner.  

Kontingenten vert i år uendra:   

Enkeltmedl.    Kr. 350,- 

Familiemedl.   Kr. 450,- 

Passiv medlem uendra.  Kr. 100,- 

Årsmøtet gir dei ulike gruppene fullmakt til å fastsetje 

deltakings/treningsavgifta for 2018. 

Godkjent. 

 

9. Budsjett 2018: Ingen merknader, godkjent. 

 

10. Orientering om idrettshall/kulturhus.                                                

Bjarne Krakereid orienterte om arbeidet med ny idrettshall/kulturhus i 

Selje. Han har vore i kontakt med Selje Samfunnshus, som stiller seg 

positive til eit samarbeid om å få til dette. Han har også vore i kontakt 

med Eid Kommune, Selje Kommune samt Sogn og Fjordane Idrettskrins, 

som også stiller seg positive til å hjelpe til.                                       

Framlegg til vedtak: Styret i idrettslaget får fullmakt til å jobbe vidare 

med planer om idrettshall/kulturhus ilag med representantar frå Selje 

Samfunnshus. Dette skal resultere i eit forprosjekt/prosjekt som skal 

godkjennast av årsmøtet Selje Idrettslag før det vert presentert for 

Selje Kommune/Stad Kommune innan 2020. Finansiering vert teke av 

midlar gjeve av Sparebanken Vest merka idrettshall kr. 75.000,-. 

Samrøystes vedteke. 

 

11. Økonomiorganisering. Dei økonomiske rutinene skal etterkvart over til 

elektronisk handsaming. Dette vil lette arbeidet både for 

rekneskapsfirma og kasserar, det vil også gi mindre papir å halde styr på. 

Kort fortalt; faktura går rett til rekneskap/bank, kasserar må godkjenne 

via nett før betalinga gjennomførast.                                                                 

Framlegg til vedtak: Årsmøtet gir kasserar mynde til å attestere og 

godkjenne faktura/rekningar på lik linje med leiar i idrettslaget. 

Samrøystes vedteke. 

 

 



12. Innmelding i Norges Triathlonforbund.                                                 

Selje Challenge, Norges Flotteste Triathlon, har vore arrangert i 

samarbeid med Selje IL 5 år på rad med stor suksess. Frå og med 2018 vil 

nye reglar for løypevakter gjere det særs utfordrande å stå utanfor eit 

forbund der ein kan få hjelp til kursing som trengs på nett.  For å hjelpe 

Selje Challenge med å gjennomføre sine arrangement, vil idrettslaget vere 

behjelpelige.  Kostnaden det vil medføre, vil Selje Challenge ta seg av.                    

Framlegg til vedtak: Selje Idrettslag melder seg inn i Norges 

Triathlonforbund i 2018.                                                                        

Samrøystes vedteke. 

 

13. Val 

Valnemda kom med denne tilrådinga for 2018: 

 

Hovedstyret: 

Leiar:    Bjarne Krakereid, 1 år 

Kasserar:   Maj Britt Aam Hamre, 1 år 

Nestleiar:    Magnar Osmundsvåg,  1 år 

Styremedlem:   Stine Hamre,  2 år 

Repr. frå mosjonsgruppa:Internt i gruppa. 

Repr. frå fotballgruppa:  Internt i gruppa 

Repr. frå B/U:   Internt i gruppa 

Repr. frå saltrim  Mona Austring 

Varamedlem:   Anne Britt Drabløs Rekdal, 2 år 

 

Fotballgruppa: 

Leiar:    Atle Solheim, 1 år   

Medlem:   Kjell Magnar Flølo, 2 år 

Medlem:   Per Jarle Hoddevik, 1 år 

Medlem:   Erling Åbø, 1 år 

Medlem:  Geir Johnny Rye, 1 år 

Medlem:  

Medlem:  

Repr. Frå B/U: internt i gruppa 

Det har ikkje lukkast valstyret å finne fleire medlemmar innan fristen for 

årsmøte. Fotballgruppa får mandat til å knytte til seg fleire medlemmar. 



Mosjonsgruppa: 

Medlem:  Wanja Lien, 2 år 

Medlem:   Arne Hjertenes, 2 år 

Medlem:   Kåre Rundereim, 2 år 

Medlem:   Arne Seljen, 1 år 

Medlem:   Kjell Inge Kvamme, 1 år 

Medlem:  Olaug Wold, 1 år 

Medlem:  Kristin Hamre, 2 år 

Gruppa konstituerar seg på første styremøte. 

  

Barne- og Ungdomsgruppa: 

Medlem:  Annichen Andersen Grøttå, 1 år 

Medlem:  Therese Lien Smenes, 2 år 

Medlem:  Evy Ann Rye Aarseth, 1 år   

Medlem:  Elin Lesto Larsen, 1 år 

Medlem:   Rita Hatlenes, 2 år 

Medlem:   Gunn Løkkebø Rye, 1 år 

Gruppa konstituerar seg på første styremøte. 

 

Saltrimgruppa 

Leiar:   Mona Austring 

Medlem:  Therese Lien Smenes 

Medlem:  Stine Fylling Silden 

Medlem:  Ann Charlotte Sneide 

Medlem:  Maj Britt Aam Hamre 

Medlem:  Sara Marie Kvernevik 

Medlem:  Helge Hamre 

 

Revisorar: 

Mona Drage Skår, 1 år.  

Karin Nordpoll, 1 år 

 

Basarnemnd: 

Anita Furnes, 1 år.   

? 

? 



Det har vist seg å vere svært vanskelig å få folk til å stille i denne gruppa.  

Hovedstyret vil ta dette opp som sak på neste møte, der vi drøftar 

framtid for basar.  

 

Valnemnd: 

B/U 1 repr. 

Fotballgr. 1 repr. 

Mosjonsgr. 1 repr. 

Saltrimgr. 1 repr. 

 

Driftsstyre/ Selje Idrettspark: 

Repr. Frå fotballgruppa:  ? 

Repr. frå hovedstyret:  Bjarne Krakereid, 1 år 

Repr. Frå anlegg:   Svein Rekdal, 1 år 

Medlem:    Stig Otneim, 2 år 

Medlem:    Helge Hamre, 2 år 

Medlem:   Adrian Mortensen, 1 år 

Medlem:   Arve Maurstad, 2 år 

Driftsstyre får mandat til å drifte all dugnadsaktivitet på og rundt Selje 

Idrettspark 

 

Representantar Selje Idrettsråd, faste medlemmar i 2018 

Leiar i hovedstyret 

Nestleiar i hovedstyret  

 

14. Ekstraordinær sak 

Årsmøtet vedtek å oppløyse dugnads- og vedlikehaldsnemd, og fører 

ansvaret over på driftsstyret. 

Samrøystes vedteke.  

 

___________________ 

Maj Britt Aam Hamre 

- skrivar – 

 

___________________    _____________________ 

Magnar Osmundsvåg     Jan Vidar Smenes  


